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Protokoll styrelsemöte nr 5 2021/2022 
 
Datum: Söndagen den 21 november, 2021 
Plats: Online via Teams 
 
Närvarande: Jenny Berntstedt, Kenneth Becker, Inga-Lill Carlberg,  
                      Oskar Levin, Tommy Cervin 
Frånvarande:  
 
Dagordning 
 
1. Mötet öppnas  

Mötet öppnades av ordförande Jenny Berntstedt som också valdes till ordförande för 
mötet. Till protokollförare valdes Inga-Lill Carlberg och till justeringsperson valdes 
Kenneth Becker. 
 
2. Godkännande av dagordning  

Dagordningen godkändes med tillägget att under punkten 6. Övriga frågor, ta upp 
följande punkter:  
 

• Återkoppling höstens städdag den 16 oktober. 
 
3. Godkännande av föregående mötesprotokoll 

Protokollet från styrelsens möte den 30 september 2021 gicks igenom, godkändes och 
lades till handlingarna. 
 
4. Ekonomi 

Genomgång av föreningens ekonomi:  
 
Oskar berättade att det idag finns 202 450 kronor i kassan samt att Samfälligheten nu 
har fått in pengar, 29 328 kronor, för träfliset vid Kattviksvägen. Alla medlemsavgifter 
utom en har betalats. Oskar kommer att påminna fastighetsägaren. Styrelsen 
konstaterar att föreningen har en för tillfället god ekonomi. 
 

5. Genomgång av styrelsens aktivitetslista 

Styrelsen gick igenom aktuell aktivitetslista och diskuterade öppna ärenden där 
ytterligare åtgärder har vidtagits sedan förra styrelsemötet:  
 
Befintliga öppna aktiviteter: 
 

• Utökad belysning i backen upp mot Malmen: Styrelsen har tidigare beställt två 
solcellslampor att sättas upp i backen upp mot Malmen. Lampa nummer ett 
sattes upp i våras men lampa nummer två har inte kunnat sättas upp då CRM 
placerade fästet till den andra belysningsstolpen på fel plats. CRM åtog sig i 
våras att flytta fästet, men de har ännu inte åtgärdat problemet. Yngve fortsätter 
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att stöta på CRM om detta. 
 

• Gemensamma sopstationer: Mot bakgrund av den ökande vildsvinsplågan har 
Kenneth och Jenny haft SRV på besök på Malmen för att diskutera eventuella 
platser för gemensamma avfallsskåp. SRV har ännu inte kunnat lämna tydlig 
information om vad den totala kostnaden för dessa skåp kommer att uppgå till. 
SRV har lovat att återkomma med detta senast i januari 2022 och styrelsen 
kommer att avvakta denna information innan nästa steg tas. 
 

• Parkering förbjuden vid badet: Skylten vid badet som informerar om att 
parkering där är förbjuden är svår att läsa. Vägföreningen har åtagit sig att se 
över samtliga skyltar som Vägföreningen har ansvar för. Styrelsen kommer att 
följa upp detta. 
 

• Förbättra vår hemsida: Vi har en bra hemsida idag men den skulle kunna 
förbättras. Tommy har åtagit sig att ta kontakt med Thomas Berntsson för att 
undersöka hur vår hemsida kan uppdateras och läggas över till en ny version. 
 

• Hantering av döda träd på samfällighetens mark: En boende vid badet har 
informerat styrelsen om att två mycket stora och döda träd står nära den 
boendes tomtgräns och undrar vem som ansvarar för att åtgärda dessa. Jenny 
har bedömt att dessa två träd är Malmen Samfällighets ansvar och har gjort en 
beställning hos Wasa Trädfäll för att dessa ska fällas senast i januari 2022. 

 
Följande nya aktiviteter lades till aktivitetslista: 
 

• Anlägga yta för insektsvänliga sommarblomster: Vårens städdag 2022 kommer 
att innefatta en aktivitet där vi sår sommarblommor på ängen vid badplatsen, 
närmast bäcken. Jord, gödsel och ev bi-hotell kommer då att köpas in inför 
städdagen.  
 

6. Övriga frågor 

• Återkoppling höstens städdag den 16 oktober: Vid höstens städdag satsade 
styrelsen på att skicka inbjudan via flera olika kanaler samt att erbjuda förtäring 
av högre kvalitet än tidigare. Flera påminnelser gick ut med trevlig inbjudan och 
anslutningen blev hög. Städdagen blev mycket uppskattad och styrelsen 
beslutade att göra ett liknande upplägg för vårens städdag.  

7. Nästa möte 

Nästa möte hålls den 6 februari via Teams eller plats som bestäms i anslutning till 
mötet. 
 
8. Mötet avslutas 

Mötet avslutades  
 
Vid protokollet    Justerat 
------------------------------    -----------------------------
Inga-Lill Carlberg    Kennet Becker
  


